

TID: ONSDAG 17.04.24, KL 09:30-15:00

STED: SOLDATHEIMEN, ØRLAND FLYSTASJON, ØRLAND

## MØTEDELTAKERE

KOMMUNE	RÅDSMEDLEM	KOMMUNEDIREKTØR/RÅDMANN	FORFALL
Indre Fosen	Oskar A. Småvik Ivar Rostad	Kjetil Mjøsund	Raymond Balstad
Osen	Håvard Strand Astrid Jakobsen Kristian Momyr	Grete H. Haugdal	
Ørland	Hallgeir Grøntvedt Mona Sjøli	Marit K. Ervik	Ogne Undertun
Åfjord	Erling Iversen Kaja Hovde Bye Einar Eian	Per Ola Johansen	
Tillitsvalgte			Ann Berit Nervik

Øvrige møtedeltakere:

DELTAKER	ROLLE	ORGANISASJON
Jan Rønningen	Politisk observatør	Trøndelag fylkeskommune
May-Iren Evenmo	Adm. observatør	KS
Torun Bakken	Utviklingsleder	Fosenregionen
Bjørn Erik Vangen	Prosjektleder	Fosenregionen

Gjester:

Morten Warankov, Fosenbrua AS (digitalt)  
 Sunniva Rose, Norsk Kjernekraft AS  
 Mari Roald Bern, Trøndelag fylkeskommune  
 Syver Lie Rønningen, Trøndelag fylkeskommune

Martin Teslie, 132 luftving Ørland flystasjon  
 Tom Christiansen, 132 luftving Ørland flystasjon

Velkommen og kort innledning og gjennomgang av dagens agenda ved leder Hallgeir Grøntvedt.

## **PS 12/24 Gjennomgang og godkjenning av møtereferat 14.02.2024**

### **Vedtak:**

Regionrådet godkjenner møtereferatet fra regionrådsmøtet den 14.februar 2024

**Enstemmig vedtatt**

## **PS 13/24 Orientering regionale utviklingsprosjekter**

Utviklingsleder informerte om medfinansiering til to prosjekter siden sist:

- Fosen Studiesenter
- Matregion Fosen 2.0, kort orientering om at Bjørn Erik Vangen er ansatt som prosjektleder for matregion Fosen 2.0 i prosjektperioden.
- Utviklingsleder jobber også som daglig leder for Fosen Studiesenter i oppstartsfasen.
- Fosenregionen har blitt medlem i Trøndelag trainee og jobber med å ansette en trainee i løpet av høsten 2024
- 09.02 Næringspartnerskapet i Trøndelag på Fosen
- 14.02. Workshop med ATB om mobilitet.
- 27.02 Daglig ledere for regionene i Trøndelag møttes på Fosen
- 08.03 KLP Kommunekonferansen
- 12.03 NAPHA-konferansen
- 13.03 Arena Trøndelag, anbefaler å delta, sentrale temaer, nyttig nettverksarena
- 17.03 Norway Seafood Festival
- 21.03 Orientering om regionsamarbeidet til kommunestyrene, - Osen - Åfjord, skal til Ørland og Indre Fosen
- 02.04 Årsmøte Matregion Fosen
- 03.04 HU Trøndelag Industri og næring på Fosenbesøk
- 05.04 Kompetanseforum i Åfjord
- Fremover mot Fosentinget den 6.juni, behov for et digitalt møte, enighet om 28.mai kl 0800. legges inn i møtekalenderen.
- Opplev Fosen = Visit Fosen [Visit Fosen - Fosenregionen](#)

### **Vedtak:**

Rådet tar orienteringen fra utviklingsleder til etterretning.

**Enstemmig vedtatt**

## PS 10/24 Revidering av samarbeidsavtale for Fosenregionen

Kort orientering om prosessen ved utviklingsleder

### Vedtak:

1. Regionrådet vedtar å rullere samarbeidsavtalen for det interkommunale politiske rådet i Fosenregionen med mål om å ha en fornyet samarbeidsavtale til behandling i Fosentinget/representantskapet i juni 2024
2. Kommunedirektørforum, sammen med utviklingsleder, gis mandat til å utarbeide et forslag basert på den eksisterende samarbeidsavtalen fra 2019

### Enstemmig vedtatt

## PS 11/24 Rullering handlingsplan for Fosenregionen

### Behandling:

Innledning og gjennomgang av eksisterende handlingsplan ved utviklingsleder

Flere prosjekter som må tas inn i revidert plan;

- Distrikt Forsk, NTNU/MatHub Fosen SA/Fosenregionen
- Fosen studiesenter

Kommentarer:

Erling: vi tar denne med til behandling i formannskapet

Håvard: en handlingsplan er en plan som kan revideres underveis. Osen Kommune har ikke innført Helseplattformen

Torun: dette er ikke et ferdig dokument, men et arbeidsdokument som kan formelt endres i repskap.

Ivar: dette er en lang liste med mange planer, vi må få en oppdatering underveis om hvordan rådet jobber med dette. Det trenger vi for å ta med tilbake til kommunene.

Hallgeir: vi har nå gått gjennom hva som er gjort, hva som videreføres pluss noen nye ting. Det må tas med til videre behandling i formannskapene

Ivar: ja, men vi må få statusrapport kvartalsvis el.

Grete: greit med en prioritert liste, enklere å følge med og også vite hva som er topp prioritert.

### Vedtak:

1. Regionrådet iverksetter en rullering av handlingsplanen for Fosenregionen i henhold til vedlagte reviderte forslag.
2. Regionrådsmedlemmene tar kommunevis ansvar for forankring og forarbeid i sin kommune.
3. Revidert handlingsplan fremlegges for behandling i representantskapsmøtet den 6.juni 2024

### Enstemmig vedtatt

**PS 14/24 Mandat for oppstart Fosenpakke 2.0****Behandling:**

Innledning ved Morten Warankow, Fosenbrua AS

Hallgeir: spørsmål til Morten? Nei da takker vi for orienteringen, så jobber vi videre med saken her nå.

Ivar: takk til Morten, ser ut som ting begynner å skje noe nå. Men tenker det mandatet som er lagt frem her er ikke nok, Indre Fosen mangler å ta en skikkelig runde på dette, vi vil være veldig berørt av dette. Veldig vagt forslag, trenger en klarere definisjon på hva som skal leveres. Tiden, 2år? Tenker vi skulle hatt lengre. Kan ikke vedta dette slik.

Hallgeir: ordførerne har sett på dette, foreslår vi sender videre til kommunedirektørgruppen for videre innspill og bearbeiding, siden dette ikke er helt optimalt fremsatt pr dd.

Torun: enklere å jobbe videre med dette når det er kommet et forslag, som et godt utgangspunkt.

Ivar: nå kommer det en samferdselspakke, vi må passe på så dette prosjektet ikke kommer i veien for den satsingen. Det må ikke bli til hinder for en pushing på fjordkryssinga.

Hallgeir: tenker vi må gjøre som Fosenvegene-prosjektet med å utarbeide prioriteringslister

Einar: takk for innlegg fra Morten. Kan jeg være med i diskusjonen når jeg sitter i styret i Fosenbrua?

Mona: Jeg sitter som andre vara i selskapet Fosenbrua AS

Ivar: de er representanter som bidrar på vegne av Fosenregionen, så ingen problemer med habilitet.

Hallgeir: fint at dere sier ifra, ingen problemer med å delta i denne saken.

Einar: tror det er en fin måte å jobbe på slik som Fosenvegene.

Mona: det er på tide at vi hjelper til, at det settes ned en styringsgruppe som kan jobbe videre. Stjørnfjordbrua er vel viktigst å prioriter først.

Oskar: støtter Mona, førsteprioritet er vel Stjørnfjordbrua, tror vi kan få god drahjelp i beredskap og veiforbindelser.

Hallgeir: vi må endre forslaget til vedtak. Foreslår at forslaget fra Warankov sendes til kommunedirektørforum for bearbeiding. Settes på sakslisten igjen neste møte. Punkt 3 tas ut

Torun: vi kan ta saken til behandling under regionrådsmøtet den 28. mai?

Hallgeir: ok.

**Vedtak:**

1. Regionrådet vedtar å arbeide videre med utarbeidelsen av Fosenpakke 2.0
2. Saken sendes til kommunedirektørforum for en videre bearbeiding av prosjektmandat for Fosenpakke 2.0
3. Nytt forslag til prosjektmandat fremlegges for behandling i ekstra møte den 28.mai

**Enstemmig vedtatt**

**PS 15/24 Utredning interkommunalt samarbeid om NAV på Fosen****Behandling:**

Kjetil: jeg kan kommentere siden jeg var med å lage denne saken når jeg var leder for kommunedirektørforum.

- NAV-Trøndelag foreslo et felles NAV-Fosen (Nord-Fosen og Indre Fosen)
- Dette er en oppstartmelding, man trenger en politisk forankring før man starter en utredning.
- Tilbudet må for innbyggerne bli bedre
- Kompetanse
- Økonomi
- Indre Fosen har vedtatt dette, og støtter prosessen, usikker på hva de andre kommunene har vedtatt.
- Anbefalingen skal til kommunestyrene i løpet av januar 2025
- Ørland og Åfjord skal behandle saken i førstkommande kommunestyremøte

**Vedtak:**

1. Regionrådet tar saken til orientering.

**Enstemmig vedtatt****PS 16/24 Høringsuttalelse regional forskrift om høsting av tare****Vedtak:**

1. Regionrådet i Fosenregionen sender på vegne av kommunene i Fosenregionen vedlagte felles høringsuttalelse til Trøndelag fylkeskommunen innen fristen den 21.april 2024.

**Enstemmig vedtatt****PS 17/24 Status utredning profilering av Fosen under Ski VM 2025 i Trondheim****Behandling:**

Kaja: har sansen for forslaget om foodtruck, her kan vi ha gjenbruk også.

Ivar: skeptisk til dette, det sa jeg forrige gang også, hva skal vi ha igjen, vi bygger merkevare på kvalitet. Jo da vi kan lage en fest, men det er vel ikke vårt formål. Ser ikke at vi klarer å bygge merkevare med å være andre steder enn ved sjøen med sjømat. Kanskje skal Oppdal, Røros osv gjøre dette. Ja kanskje en slik bil kan være bra, men kanskje ikke bry oss om ski-VM

Einar: rart om vi ikke skal markedsføre oss på et slik arrangement

Kaja: enig med Einar, kjør på. Uenig med Ivar

Erling: ambisjonsnivået den 14. februar var kanskje litt vagt. Synes vi må høre på Bjørn Erik, får vi med LokalMat-gjengen kan vi absolutt profilere oss. Kan vi satse på et forslag.

Mona: sist var vi litt opptatt av Lian, men skjønner dette går ut nå. Food-truck har jeg trua på, men vi må få med alle som har lyst til å være med i den. Klart Fosen skal markere seg på VM på ski.

Hallgeir: fordeling må gå an siden det er 12dager.

Oskar: det er klart det er vanskelig å finne plass siden alle ønsker å arrangere. Synes det er lite ambisiøst å kun satse på en foodtruck, vi har da annet enn kun mat. Om vi bruker en mill. på en slik bil, får det en effekt? Ja kanskje for produsentene, men ikke Fosen

Hallgeir: denne saken er det engasjement omkring.

Mona: fint å tenke stort Oskar, men det er ikke sikkert vi skal tenke stort i denne sammenhengen, det er ikke nødvendigvis næringslivet som skal presenteres under Ski-VM

Grete: Om vi har en pott med penger bør vi tenke på sosiale medier. Merkevarerbygging, mat fra Fosen

Einar: var ikke på møtet den 14. februar, det som sto klart for meg var Ravnkloa, men det blir det ikke noe av nå. Men når vi først har alternativene, foodtrucken vil ha en stor gjenbruksverdi. Dette er ingen stor investering da.

Ivar: om vi får brukt midlene riktig er viktig. Om aktørene selv ønsker det er det vel ikke noe problem. Skal vi markedsføre regionen må mere til. Mener fortsatt vi ikke skal sloss om oppmerksomheten her.

Per: vi som husker ski-VM 97 husker at dette var en kjempfest, mange som kommer er der for folket, festen, ikke nødvendigvis bare ski. Tror nok midtbyen vil være stedet. Det må være god plass, varme, der folk kan sitte og kose seg. Det er nok bedre enn en slik bil.

Mona: kort støtter Einar og Bjørn Erik

Kaja: helt enig med Mona, Bjørn Erik og Einar, mange medlemmer nå i LokalMat Fosen

Håvard: kan se ut som food-truck er veien å gå, ja kanskje har vi med et telt i tillegg. Kan vi utrede dette videre sammen med lokalmat-gjengen?

Ivar: gode tanker, men nå sitter vi her, ingen av oss er markedsføringsfolk. Dette er synsing da. Kanskje vi skal snakke med noen som kan dette før vi går videre.

Erling: er vi enig om at food-truck er veien å gå.

Hallgeir: Tar informasjonen til etterretning og foreslår at administrasjonen jobber videre med dette, kanskje med telt i tillegg til foodtruck i Granåsen.

### **Vedtak:**

1. Regionrådet tar orienteringen til etterretning.

### **Enstemmig vedtatt**

## PS 18/24 Sluttrapport Fosen på Norway Seafoodfestival

### Vedtak:

1. Regionrådet tar orienteringen og sluttrapporten til etterretning.

## PS 19/24 Kjernekraft på Fosen?

### Vedtak:

1. Regionrådet takker for innlegget fra Norsk Kjernekraft ved Sunniva Rose.

## PS 20/24 Energistrategi Trøndelag 2050

1. Regionrådet tar orienteringen fra Trøndelag fylkeskommune til etterretning og vektlegger arbeidet med energistrategi i Fosenregionen fremover.

## PS 21/24 Brief og omvisning på Ørland flystasjon

Regionrådsleder og sjef luftving 132 ved Ørland flystasjon signerte samarbeidsavtale om samarbeid mellom Matregion Fosen og Bærekraft og beredskap.

### Vedtak:

1. Regionrådet takker Luftving 132, Ørland flystasjon for vertskapet, orienteringer og omvisningen. Samarbeidet mellom Luftving 132 og Fosenregionen er verdifullt i mange sammenhenger også for beredskap- og sikkerhet.

**Torun Bakken/Bjørn Erik Vangen**

Utviklingsleder/prosjektleder

FOSENREGIONEN

Interkommunalt politisk råd

---